
IECAVAS PILSĒTAS IEDZĪVOTĀJU 
KONSULTATĪVĀS PADOMES (IPIKP) SĒDES 

PROTOKOLS Nr. 4

Bauskas novads, Iecava
11.02.2025. 

Padomes sēdi sasauca padomes priekšsēdētāja, sēde tika atklāta 
plkst.18.30 

Sēdē piedalās 5 no 5 padomes locekļiem: Nataļja Kartiševa, Matīss 
Ruša, Iveta Klints, Jānis Briģis, Andris Jarusovs. 

Padome saskaņā ar “Bauskas novada pašvaldības iedzīvotāju 
konsultatīvās padomes nolikumu” ir lemttiesīga. 

Sēdi vada: Nataļja Kartiševa; 

Sēdi protokolē: Iveta Klints; 

Sēdes darba kārtība un pieņemtie lēmumi: 

1. Informācijas sniegšana par konkursu "Iedzīvotāji veido savu vidi". Esam 
uzaicināti uz informatīvu semināru, kuru rīko Iecavas apvienības pārvalde. 
Nolemts aktualizēt šo informāciju Padomes Facebook profilā un uzrunāt 
Iecavas iedzīvotājus aktīvai dalībai šajā konkursā.

2. Padomes e-pastā saņemta vēstule no Iecavas iedzīvotājas ar lūgumu 
izveidot tiltiņu (laipu) pāri Ģedules upītei no mājas Dartija 2 uz Ābeļu ielu. ( 
tāds tiltiņš kādreiz ir bijis). Vēstulē ir sniegts pamatojums tāda tiltiņa 
nepieciešamībai. Dartijas iedzīvotāji ir gatavi iesaistīties tiltiņa ierīkošanā 
(iespēju robežās atbalstot arī finansiāli). A. Jarusovs informēja, ka satikās ar 
vēstules rakstītāju un izrunāja šo jautājumu, apskatīja tiltiņa iespējamo vietu 
un ieteica šo ideju sniegt konkursam "Iedzīvotāji veido savu vidi", jo atbalsta 
apjoms ir pietiekams , lai ko līdzvērtīgu realizētu. Vēstules rakstītāja tika 
uzaicināta apmeklēt konkursa informatīvu semināru. A.Jarusovs ir piekritis 
palīdzēt ar padomu projekta rakstīšanā un vajadzīgo materiālu iegādē.

3. N. Kartiševa informēja -  atkārtoti ir saņemta vēstule no Iecavas 
iedzīvotājas par gājēju pārejas ierīkošanu pāri Rīgas ielai Hesburger rajonā, 
autobusa pieturas atrašanās vietā.



Nolemts: Savākt Iecavas iedzīvotāju parakstus par šādas gājēju pārejas 
nepieciešamību, savāktus parakstus kopā ar iesniegumu nodot Iecavas 
apvienības pārvaldei.
Balsojot: Par – 5; Pret – 0; Atturas 0 ; -atbalsta priekšlikumu.

4. Izteikts priekšlikums par iespējām tikties uz kopīgu sapulci ar Iecavas 
pagasta iedzīvotāju konsultatīvas padomes pārstāvjiem.

5. Norunāts tikšanās laiks ar Iecavas apvienības pārvaldes pārstāvjiem, lai 
izrunātu aktuālos jautājumus.

6. Pieņemts I.Klints iesniegums pārtraukt darbību Iecavas pilsētas iedzīvotāju 
konsultatīvajā padomē ar 28.02.2025
Balsojot: Par – 4; Pret – 0; Atturas 1 ; -atbalsta iesniegumu.

Priekšsēdētājs: Nataļja Kartiševa 

Sekretārs: Iveta Klints


